

順利天主教中學
學校通告 26 (2017-2018)
「四社星級戰」活動及中三中英文科會話考試延期

敬啟者：

2018年3月9日(星期五)為本校「四社星級戰」的活動，當天同學的放學時間將有特別安排。是日的活動內容及程序詳列如下：

程序

時間	活動內容
8:00 am – 1:15 pm	第一節至第九節課 (特別上課時間表)
1:15 pm – 2:20 pm	午膳 (中一至中五)
2:20 pm – 2:30 pm	按中央廣播指示前往禮堂
2:30 pm – 3:45 pm	觀賞「四社星級戰」第一部份
3:45 pm	放學 (中一至中五)

另外，原定於2018年3月10日(星期六)舉行的中三級中國語文及英文科會話考試將延期至2018年4月11日(星期三)早上舉行，詳情將於稍後公佈。

此致
貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一八年三月一日

-----✂-----

回條
學校通告 26 (2017-2018)
「四社星級戰」活動及中三中英文科會話考試延期

姓名：_____ 班別_____ ()

敬覆者：本人已知悉上述通告之內容。

此覆
順利天主教中學詹校長

家長或監護人 _____ 簽署

二零一八年三月_____日

Shun Lee Catholic Secondary School (2017-2018)

1 March 2018

Dear Parents,

Circular No.26

Starry Tournament and Postponement of S3 Chinese Language & English Language Speaking Examinations

The Starry Tournament is going to be held on 9 March 2018 (Friday). The rundown and the programme details on that day are as follows:

Rundown

Time	Programme details
12:45 am – 1:15 pm	The 9 th lesson
1:15 pm – 2:20 pm	Lunch (S.1-S.5)
2:20 pm – 2:30 pm	Proceed to school hall according to central announcement
2:30 pm – 3:45 pm	Attend the 1 st part of Starry Tournament
3:45 pm	Dismissal (S.1-S.5)

The S3 Chinese Language & English Language Speaking Examinations will be postponed to the morning of 11 April 2018 (Wednesday). Details will be provided later.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu
Principal

----- ✂ -----

Reply Slip

Circular No.26 (2017 - 2018)

Starry Tournament and postponement of S3 Chinese Language & English Language Speaking Examinations

Name: _____ Date: _____

Class: _____()

Dear Ms Chim,

Thank you for notifying me of the event on 9 March 2018 and the postponement of the S3 Chinese Language & English Language Speaking Examinations.

Yours sincerely,

Signature of Parent